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14th & 21st June 2025 

 

 International Conference on Roads and Railways 2025 - Site Visits to Central Kowloon Route 

 

The International Conference on Roads and Railways 2025 co-organised by the Highways Department  and 

the Hong Kong Institution of Highways and Transportation, successfully bringing together global experts, 

scholars and industry leaders to share experiences and insights. 

 

Tied in with the conference theme of "Building Smart Green Transportation Infrastructure," site visits to 

the works site of Central Kowloon Route project have been arranged on June 14 and 21. Participants have 

the opportunity to witness the achievements of Hong Kong's transport infrastructure. Project teams 

shared and exchanged experiences in integrating innovative technologies into infrastructure works with 

the delegations. 

 

公路及鐵路國際會議 2025 - 實地考察中九龍幹線 

 

路政署及香港公路學會合辦的公路及鐵路國際會議 2025 凝聚來自全球各地的專家、學者和行業

領袖交流經驗及分享真知灼見。 

緊扣會議「建造智慧綠色運輸基建」的主題，大會特別安排考察團於 6 月 14 日及 21 日，實地考

察中九龍幹線項目的工地，親身見證香港運輸基建的成果，工程團隊亦與考察團分享及交流以創

新科技融合基建工程的經驗。 
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